
 
PROTOKÓŁ  NR 4.2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 12 stycznia 2015.   

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Mariusz Dembiński   - dyrektor ZGKiM w Tłuszczu, Członek Zarządu                  

                                    Powiatu Wołomińskiego; 
2. Elżbieta Czachowicz -  inspektor ds. geodezji  
3. Waldemar Banaszek  -  Zastępca Burmistrza  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Omówienie planowanych przez Powiat inwestycji na terenie Gminy Tłuszcz 
     na 2015 rok; 
2. Zapoznanie się ze Statutem Gminy; 
3. Sprawy różne. 
 
 

    Ad1. Przewodniczący Komisji zwracając się do Pana Mariusza Dembińskiego 
dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu  i 
jednocześnie i Członka Zarządu Powiatu Wołomińskiego powiedział, że przy 
drodze wojewódzkiej 634 od strony Jasienicy tj. ul. Łąkowej i Parkowej istnieje 
potrzeba uzupełnienia oświetlenia ulicznego tj. postawienia 3-4 słupów i 
założenie lamp oraz wybudowania chodnika na tym odcinku drogi i zapytał, czy 
będzie możliwość podpisania Porozumienia na realizacje tych prac. 
 
Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że jest to droga wojewódzka i jako rady 
powiatowy dokona wszelkich starań, aby coś przy tej drodze zostało 
wybudowane. Oczywiście można zacząć od oświetlenia ulicznego, ale należy 
pamiętać, że będzie w opracowaniu projekt techniczny całego ciągu  
drogowego, gdzie jest planowany wzdłuż całej drogi wojewódzkiej, a na pewno 
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od Jasienicy do Tłuszcza ciąg pieszo-rowerowy, który ma znacznie wchodzić w 
grunty.  Jest to droga wojewódzka i zarówno Powiat jak i Gmina Tłuszcz może 
tylko wnioskować o realizację inwestycji przy tej drodze.  
 
Radny  Fydryszek powiedział, że skoro będzie taki projekt ciągu pieszo-
rowerowego na odcinku od Jasienicy do Tłuszcza, to należy pamiętać również o 
takim ciągu pieszo-rowerowym przy tej drodze w stronę Wólki Kozłowskiej. 
 
Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że projekt będzie na całość drogi 
wojewódzkiej od ronda w Zielonce do skrzyżowania w Wólce Kozłowskiej , 
tylko może być etapowe wykonanie i należy liczyć się z tym, że potrzebna 
będzie pomoc finansowa ze strony Gminy i Powiatu.   
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisja Budżetu i Inwestycji wyraża 
zgodę i daje zgodę, aby Pan Dembiński się tym zajął.  
 
Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że działanie Powiatu i Rady Gminy w 
Tłuszczu jest na tym samym poziomie i potrzebne są wspólne działania.  
 
Komisja akceptuje wspólne działania Gminy z Powiatem i Województwem. 
 
W dalszej dyskusji radni zgłaszali radnemu  powiatowemu następujące 
potrzeby: 
 
Radny Stanisław Kielak zgłosił potrzebę 
-  przestawienia 2 słupów oświetleniowych na ulicy Przystankowej w 
Chrzęsnem, które zagrażają bezpieczeństwu tzn. przesunięcia ich o 1 metr za 
rów; 
- odmulenia rowu przy drodze powiatowej tj. ul. Przystankowa, Wincentyny 
Karskiej i Sulejowska; 
- wycięcia 3 drzew na ul. Wincentyny Karskiej przy Pałacu w Chrzęsnem;   
- namalowania pasów na drodze powiatowej przy sklepie i straży w Chrzęsnem. 
 
Rady Włodzimierz Fydryszek zgłosił potrzebę 
- doświetlenia przejść dla pieszych na ul. Warszawskiej w Tłuszczu. 
 
Radny Adam Wojtyra zgłosił potrzebę  
- doświetlenia przejścia dla pieszych w Tłuszczu z ul. Kościuszki na ul.  Łąkową  
( przy stadionie); 
- wyjaśnienia sprawy geodezyjnej  związanej z budową ronda w Kurach . 
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Pan Mariusz Dembiński przyjął do wiadomości powyższe zgłoszenia i 
odpowiedział, że na budowę ronda w Kurach nie ma jeszcze projektu, gdyż jest 
problem z projektantami. 
 
Ad2. Komisja zapoznała się ze Statutem Gminy  I PO DOKŁADNEJ 
ANALIZIE ZGŁOSI SWOJE UWAGI I PROPOZYCJE.  
 
Ad3. Pani Elżbieta Czachowicz na prośbę Komisji przedstawiła dokumentację 
dotyczącą wydzierżawienia nieruchomości przy ul. Powstańców w Tłuszczu, na 
której jest  Ośrodek Zdrowia.   
Poinformowała, że jest 4 dzierżawców, największym jest Zakład Opieki 
Zdrowotnej „BIOS”. Przedstawiła powierzchnie zajmowane przez dzierżawców 
i łącznie  jest to 560 m 2  oraz dochody jakie z tego tytułu wpływają do Gminy. 
Pomieszczenia te zostały wydzierżawione w drodze przetargu publicznego 
ustnego w 2008 roku ograniczonego do osób, które prowadzą taką działalność. 
Umowa jest zawarta na czas nieoznaczony z 3 miesięcznym okresem 
wypowiedzenia. W budynku oddzielnie wynajmuje pomieszczenia stomatolog, 
optyk i  pogotowie.   
Wytworzyła się dyskusja, w trakcie której Komisja zapytała min.o garaże 
znajdujące się na tej nieruchomości. 
Pani Czachowicz odpowiedziała, że nie wie kto wybudował te garaże, ale nie 
były one tematem rozważania, ani wydzierżawiania.  
 
W związku z tym, że budynek wymaga remontu i wpłynął do Gminy wniosek 
od najemców o ocieplenie budynku i remont dachu, Komisja uważa, że należy 
zorganizować spotkanie z Państwem Winiarscy i przedyskutować pewne 
kwestie związane z budynkiem i działalnością NZOZ „BIOS”. 
Ponadto Komisja planuje dokonanie wizji na przedmiotowej nieruchomości. 
 
Radna Grażyna Krupa zwróciła się do Zastępcy Burmistrza o informacje na 
temat  realizacji inwestycji pn: „kompleksowe uporządkowanie gospodarki 
wodno-ściekowej w gminie Tłuszcz  - etap II”, a  chodzi o przedstawienie 
zakresu prac II etapu i kwotę 1 800 000 zł.    
 
Po przerwie w obradach Komisji, Pani Grażyna Krupa powiedziała, że z 
otrzymanych  od Zastępcy Burmistrza informacji wynika, że jest to refundacja 
poniesionych kosztów  na  zadania już wykonane min. budowa kanalizacji w ul. 
Nowosadowej, budowa wodociągu w Wólce Kozłowskiej i na osiedlu Klonowa-
Norwida, które były zgłoszone do dofinansowania, zostały zatwierdzone i są 
wysoko na liście  rankingowej. Całkowita wartość projektu wynosi 4 750 489,78 
zł  i wnioskowana kwota z Europejskiego Funduszu Regionalnego to 
1 853 805,13 zł. 
 



 4 

Pani Grażyna Krupa zgłosiła wniosek, aby radni byli informowani przez 
urzędników o sposobie załatwienia  spraw  wnoszonych do Komisji w pismach.  
 
Komisja  zaakceptowała. 
 
Komisja nie wnosi żadnych uwag do przyjętego budżetu gminy na 2015 rok. 
 
Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 19 stycznia 2015 roku 
godzina 10.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                                         Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Bogdan Jusiński   
 
 
Nagranie wideo z posiedzenia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła: 
 Bożena Brzozowska 
dnia  14 stycznia  2014 r.  
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